
Protokół NR. 2 / 2024 

Z posiedzenia łączonego Komisji Gospodarki Komunalnej i Komisji 
Planowania Przestrzennego w dniu 25.06.2024 

Data: 25 czerwca 2024 

Miejsce: Urząd Gminy 

Godzina: 14:00 – 18.30 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego, Pan Radny Sebastian Wysocki, 

otworzył posiedzenie o godzinie 14:00. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum 8 

radnych i prawomocność spotkania. 

2. Sprawdzenie obecności 

Radni obecni na posiedzeniu komisji: 

• Adam Bocheński 

• Karolina Biskup 

• Sebastian Wysocki 

• Mateusz Flis 

• Anna Kwiatkowska 

• Waldemar Michniewicz 

• Adrian Skrobot 

• Waldemar Owczarzak 

3. Porządek obrad 

1. Sprzedaż działki 108/80. Omówienie za i przeciw sprzedaży działki. Radny Adam 

Bocheński argumentował na rzecz bezpieczeństwa przechodzących dzieci. Ustalono wizję 
lokalną na 17.07.2024 o godzinie 13:00. 

2. Przejście do kolejnego punktu porządku obrad. Zmieniono porządek obrad i 

przystąpiono do omówienia spraw różnych. 

3. Sprawy różne. 

• Omówienie budżetu realizacji autobusu: Radni oraz Pracownicy Urzędu Nowa 

Wieś Wielka preferują Wariant 3. Dyskutowano za i przeciw innych wariantów. 

Sekretarz gminy zabrał głos, proponując uruchomienie autobusu w tygodniu, co ma 

służyć dzieciom, osobom starszym i pracownikom. Wójt Zbigniew Wiśniewski 

również poparł Wariant 3, proponując uruchomienie autobusu do Tarkowa od 1 

września i weryfikację zapotrzebowania na usługi. 

• Skrzyżowanie ubrudzone smołą na ul. Nadrzecznej: Radny Mateusz Flis, na 

zgłoszenie Sołtys Żanety Zalewskiej, poruszył kwestię oczyszczenia kostki. Firma 

zajmie się tym do końca przyszłego tygodnia. 

• Wybuchy Fajerwerków na weselach w Brzozie: Dyskutowano o przepisach 

dotyczących strzelania na weselach. Pani Radna Karolina Biskup, mieszkająca w 



pobliżu, wyraziła opinię, że nie jest to uciążliwe. Ustalono, że strzelanie do 22:00 na 

terenach prywatnych i podczas uroczystości weselnych jest dopuszczalne. 

• Zgłoszenie potrzeby uprzątnięcia zieleni: Wniosek Pani Radnej Karoliny Biskup o 

uprzątnięcia zieleni wystającej z działki w Brzozie, która zasłania widoczność na 

skrzyżowaniu ulic Słonecznej z Emilii Gierczak w Brzozie. Wójt zapewnił, że dział 

komunalny zajmie się sprawą. 

• Poprawa bezpieczeństwa w Olimpinie: Wniosek Pana Radnego Mateusza Flis 

Propozycja założenia znaku ostrzegawczego na ul. Nadrzecznej w celu spowolnienia 

ruchu. Wójt oraz Rada poparli propozycję. Pani Karolina Biskup zasugerowała 

dodatkowo zastosowanie znaku weryfikującego prędkość pojazdów na drodze 

Łabiszyńska / Powstańców Wielkopolskich. 

• Ograniczenie prędkości : Wniosek Pana Radnego Sebastiana Wysockiego 

Ograniczenie prędkości do 50 km/h w Dąbrowie Wielkiej ze względu na nadmierny 

ruch ciężarowy i bezpieczeństwo mieszkańców. 

4. Zakończenie posiedzenia w Urzędzie Gminy Nowa Wieś Wielka 

Posiedzenie zakończono o godzinie 15:16. Następnie odbyła się wizja lokalna. 

Wizja lokalna 

Wizja lokalna odbyła się po posiedzeniu Komisji. Poniżej znajdują się zdjęcia oraz opis 

sytuacyjny. 

Opis sytuacyjny: 

• Pomost jest w fatalnym stanie, zagraża użytkownikom, jest aktualnie zamknięty i 

ulega dalszym zniszczeniom. 

• Kostka się zapada, tworząc dziury, które stanowią zagrożenie dla zdrowia 

użytkowników. 

• Budynki gospodarcze są w fatalnym stanie, odpadają elementy konstrukcji dachu. 

 

Poniżej zaprezentowane zdjęcia: 

 

 



 

 



 



 

 

 



 



 



 



 



Konieczne jest jak najszybsze podjęcie działań naprawczych lub rozbiórkowych pomostu. 

Inwestor zadeklarował chęć przedłużenia najmu długoterminowego po uzgodnieniu 

szczegółowego planu wsparcia naprawczego dla tego obszaru. Omówienie propozycji ma 

mieć miejsce na umówionym posiedzeniu Komisji.  

Zdaniem Komisji drobne naprawy powinny być wykonywane na bieżąco przez 

wynajmującego teren, a wszelkie duże problemy naprawcze na bieżąco zgłaszane do Urzędu 

Gminy Nowa Wieś Wielka. 

 

Wizję lokalną zakończono o godzinie 18:30. 

Protokołował : Radny Mateusz Flis. 

 

 


